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- Najbitnije je sve te pse  lutalice što pre pohvatati, a šta će posle raditi sa njima iskreno mi nije
važno. Jedino što treba što brže uraditi je ukloniti ih sa ulica gde ugrožavaju bezbednost.  
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